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Närvarande: Jon Dybeck, Claes Hardesköld, Johan Busk Eriksson, Rebecka Geijer Michaeli,
Fredrik Hjortswang(från punkt 7), Felix Riiga(från punkt 7), Martin Arne(från punkt 7), Joakim
Braaf(från punkt 9)

1 Mötets öppnande

Jon Dybeck förklarar mötet öppnat.

2 Godkännande av dagordning (Bilaga 1: SP06-1314.2 )

Yrkande 1: Lägga till punkten ”Pärlbård” som punkt 10 och konsekvensjustera övriga punkter.

Yrkande 2: Ändra punkt 9 ”Vår-grill” till ”Våffeldagen”.

Beslutades: fastställa dagordningen med tillägg enligt yrkandena.

3 Fastställande av röstlängd

Beslutades: röstlängden fastställdes till 4 personer.

4 Val av mötessekreterare

Beslutades: välja Claes Hardesköld till mötessekreterare.

5 Val av mötesordförande

Beslutades: välja Jon Dybeck till mötesordförande.

6 Val av justerare

Beslutades: välja Johan Busk Eriksson till justerare.

7 Axfood-kort

Johan Busk Eriksson har kontrollerat möjligheter att skaffa Axfood-kort. Han har kommit fram
till att Lysator inte skulle klara kreditprövningen och således endast kunna handla kontant. Detta
tycker han inte verkar så värt. Beräknat värde Lysator skulle spara per år på att ha Axfood-kort
är ca 100kr.

Ordningsfråga: röstlängden justeras till 6 personer.

Beslutades: Lysator ska inte skaffa Axfood-kort.

8 Lyserdoom

Rebecka Geijer Michaeli meddelar att Laserdome är bokat den 28 februari mellan klockan 18 och
24. Hon skickar info till medlemmar om det.

9 Våffeldagen

Våffeldagen kommer att firas 28 mars. Joakim Braaf tar med sig elvisp. Fredrik Hjortswang
fixar recept och lista över matpreferenser. Claes Hardesköld är ansvarig för att ingredienserna
inhandlas.

JD CH JBE



Protokoll för Lysator
Protokoll SP06-1314
2014-02-19, Humanoidlabbet Sida 2 av 2

10 Pärlbård (Bilaga 2: SP06-1314.10 )

Beslut har fattats via mejl att bidra med pengar till en pärlbård i ∼.

11 Övriga frågor

Styrelsen har fått en fråga från root-gruppen om den vill utnyttja gratis spexbiljetter som de
fått. Johan Busk Eriksson och Claes Hardesköld tänker gå på föreställningen som är senare ikväll.
Övriga har inte tid att gå.

Felix Riiga uppmanar alla att hålla efter ordningen i ∼. Efter förra fredagsfikat var det väldigt
stökigt.

12 Nästa möte

Nästa möte kommer hållas, enligt beslut på förra mötet, den 23 april kl. 17.

13 Mötets avslutande

Jon Dybeck förklarade mötet avslutat.

Jon Dybeck, mötesordförande

Claes Hardesköld, mötessekreterare

Johan Busk Eriksson, justeringsperson
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